
Zápisnica 
zasadania obecného zastupiteľstva, konaného dňa 09.12.2021 v zasadačke Obecného úradu v 

Bystričke. 

 
Prítomní :    Zdenka Maršalová, starostka obce  
                      Ing. Rastislav Košút 
                      Ing. Martin Matula 
                      Ing. Marek Korbeľ 
                      p. Viliam Lučanský 
                      Ing. Igor Malko 
                      Mgr. Elena Pospíšilová 
                      Ing. Peter Rendek 
                      - prezenčná listina (príloha č. 1) 
 
1. Otvorenie  

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Bystričke otvorila a viedla Zdenka Maršalová, 
starostka obce. V úvode privítala poslancov obecného zastupiteľstva a skonštatovala, že sú 
prítomní všetci poslanci. Obecné zastupiteľstvo v Bystričke je spôsobilé rokovať a uznášať sa. 
Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva bol poslancom doručený spolu s 
pozvánkou na zasadnutie obecného zastupiteľstva.  
 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu 
4. Kontrola uznesení 
5. DPMM prenájom pozemku pod zástavku 
6. Návrh VZN o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa MŠ, NA Žiaka školských 

zariadení so sídlom na území obce Bystrička a záujmovú činnosť detí s trvalým pobytom 
v obci Bystrička 

7. Návrh VZN č.6/2021 o daniach a miestnych poplatkoch za komunálne  odpady a drobné 
stavebné odpady 

8. Návrh VZN č. 7/2021 -Nariadenie o záväznej časti Zmien a Doplnkov č. 4 Územného 
plánu obce Bystrička 

9. Nájom časti pozemku parcely KN Eč.402/8 v šírke 4m /výmera cca 32m²/ p. Jurajovi 
Maršalovi 

10. Návrh rozpočtu na roky 2022, 2023, 2024 bez programovej štruktúry 
11.  Návrh plánu investičných akcií na rok 2022 
12.  Žiadosť o prenájom pozemku  Ing. Martin Matula 
13.  Hromadná žiadosť o prenájom parcely KN C 426/2 
14.  Osadenie kamerového systému na budovu požiarnej zbrojnice 
15.  Rozpočtové opatrenie č. XIV/2021 
16. Žiadosť Ing. Filipa Beláňa na výstavbu prístrešku na časti obecnej parcely 
17. Návrh zmluvu o účelovej finančnej podpore obci Bystrička 
18. Plán práce na rok 2022 
19. Došlá korešpondencia, rôzne 
20. Diskusia 



21.  Záver  

 

 

2.- 3.  Určenie členov návrhovej komisie,overovateľov zápisnice a schválenie programu. 
     Návrhová komisia: Ing. Matula , Ing. Malko a Mgr. Pospíšilová 
     Overovatelia zápisnice: Ing. Košút, Lučanský  
Poslanci schválili návrhovú komisiu, overovateľov aj program jednohlasne. 
 
4. Kontrola uznesení 
Starostka :   uznesenie 496/2021 mal Ing. Malko s pracovnou skupinou zakresliť podperné body. 
Ing. Malko – úloha splnená s  Ing. Turekovou prešli obec a body zakreslili 
 
                     - uznesenie 491/2021 – prejednávané v samostatnom bode 
  

5. DPMM prenájom pozemku pod zástavku 
Starostka – privítala p. Zicha ekonomického riaditeľa DPMM , ktorý predstavil nové zástavky 
(príloha č.2),  na ktoré žiadajú peniaze cez eurofondy a požiadavka pre pridelenie financií na projekt je 
vysporiadanie pozemku pod zástavku alebo prenájom min. na 5 rokov. Z toho dôvodu žiadajú nájom 
pod zástavku pri Jednote. V prípade, že s projektom neuspejú o nájom nemajú záujem. 
Obec Bystrička je jediná, ktorá má vysporiadané pozemky pod zástavkami.  
Poslanci  súhlasia so  zámerom prenajať časť parcely v zmysle hospodárenia s majetkom obce  

Hlasovanie: 
 Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
  

6. Návrh VZN o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa MŠ, na žiaka školských 
zariadení so sídlom na území obce Bystrička a záujmovú činnosť detí s trvalým pobytom v obci 
Bystrička 

Starostka materiály ( príloha č. 3 ) dostali otvára diskusiu: 
Ing. Košút – môže byť bloček vo vyššej čiastke ako suma odsúhlasená , nebude s tým problém ? 
Starostka – je to záležitosť ekonómky, ale si myslí, že nie a preplatí sa len odsúhlasená suma 
Ing. Tureková – upozorňuje poslancov, aby si všimli ako sa navýšila suma na ZUŠ 

Hlasovanie: 
 Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
7. Návrh VZN č.6/2021 o daniach a miestnych poplatkoch za komunálne  odpady a drobné 
stavebné odpady 
Starostka materiály ( príloha č. 4 ) dostali otvára diskusiu: 
Ing. Malko – ak bude Brantner takto dvíhať ceny za odvoz a uloženie odpadu musíme robiť na  
                         množstevnom zbere a na budúci rok sa na to pripraviť. 
Starostka – treba vytvoriť pracovnú skupinu, ktorá vytvorí  podmienky a prediskutuje to s Brantnerom  
Ing. Košút -  nesúhlasí s navýšením za odpad,  nedalo by sa to riešiť už na budúci rok množstevným  
                      zberom ? 
Starostka – to sa nedá zrealizovať za týždeň, budúci rok sa to bude musieť pripraviť, prepočítať , 
                    prediskutovať s Brantnerom a podpísať novú zmluvu. 
Mgr. Pospíšilová – už minulý rok sme sľúbili ľuďom, že nebudeme dvíhať poplatok za odpad 
Starostka – obec by nemala doplácať na odpad za občanov čo teraz každoročne aj tak doplácala, ale  
                     Brantner teraz tak zdvihol ceny, že nemáme inú možnosť. Ak máte poslanci lepšie nápady  
                     predložte ich. 
 



 

Hlasovanie: 
 Za: 4    Proti:1 (Ing. Košút )    Zdržal sa: 2 ( Ing. Rendek, Mgr. Pospíšilová ) 
VZN neprešlo  
 
8. Návrh VZN č. 7/2021 -Nariadenie o záväznej časti Zmien a Doplnkov č. 4 Územného plánu 
obce Bystrička 
Starostka – materiály dostali (príloha č.5 ). Predložené VZN   sa upravovalo tak, aby kým bude 
vybudovaná kanalizácia  v týchto častiach sa mohla použiť aj žumpa a aby sa tam dalo stavať. Otvára 
diskusiu: 

Hlasovanie prebehlo bez diskusie. 
 Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 

9. Nájom časti pozemku parcely KN Eč.402/8 v šírke 4m /výmera cca 32m²/ p. Jurajovi Maršalovi 
Starostka – zámer bol schválený, vyvesený (príloha č. 6 ) 
Jednohlasne schválené. 

  
10. Návrh rozpočtu na roky 2022, 2023, 2024 bez programovej štruktúry 

Starostka – materiály dostali (príloha č. 7 ). 
Otvára diskusiu: 
Ing. Tureková – prečítala odborné stanovisko k predloženému návrhu rozpočtu ( príloha č. 8 ). 
Zvyšujú sa výdavky na ZUŠ a upravovalo sa zvýšenie úveru.  
Jednohlasne schválené bez diskusie 

 
11. Návrh plánu investičných akcií na rok 2022 

Starostka – materiály dostali (príloha č. 9 ). 
Otvára diskusiu: 
Ing. Tureková – naplnenie plánu investičných akcií bude záležať od dotácií aké obec dostane, zároveň 
doložila aj výpočet únosných súm ročných splátok úveru ( príloha č. 10 ), ktoré by sme mohli použiť na 
dofinancovanie investičných akcií. 

Hlasovanie prebehlo bez diskusie. 
 Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 

12. Žiadosť o prenájom pozemku  Ing. Martin Matula 
Starostka – žiadosť Ing. Matulu ( príloha č. 11 ) dostali všetci poslanci. Ide o prenájom časti 
obecného pozemku za účelom vybudovania prístupu na pozemok ktorého je spolumajiteľom. 
Ing. Tureková – navrhovaná časť je pre obec nevýhodná, naruší sa celistvosť pozemku, navrhuje 
prenájom umiestniť ku už existujúcemu mostu. 
Poslanci sa rozhodli, že tento bod presunú na budúce zastupiteľstvo s tým, že si uvedený 
prenájom a jeho umiestnenie posúdia na mieste. 
 
13.  Hromadná žiadosť o prenájom parcely KN C 426/2 
Starostka – občanom končí zmluva o prenájme a preto poslali hromadnú žiadosť o prenájme 
parcely KN C 426/2 ( príloha č. 12 ). Jedná sa o parcelu za ich domami, ktoré občania užívajú 
dlhé roky a pre obec je uvedená parcela nezaujímavá, lebo tam nie je prístup. Je to parcela na 
ktorej sa nedá stavať a udržiavať takúto parcelu je pre obec neefektívne , preto dostali vo VZN 
výnimku.  
Hlasovanie za prenájom. 
 Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 



 
14. Osadenie kamerového systému na budovu požiarnej zbrojnice 
Starostka – materiály dostali (príloha č. 13 ).  
Otvára diskusiu: 
Mgr. Pospíšilová – kamery monitorujú exteriér aj interiér ? 
Starostka – áno . Kým nebudú umiestnené kamery  nebudú tam presunuté vozidlá, lebo sa obáva 
poškodenia ako aj odcudzenia . 
Ing. Košút – výstup bude vyvedený na úrad ? 
Starostka – áno 

Hlasovanie za nákup a osadenie kamerového systému. 
 Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
15. Rozpočtové opatrenie č. XIV/2021 
Starostka – materiály dostali (príloha č. 14 ).  
Otvára diskusiu: 
Ing. Tureková – poslanci dostávajú len na vedomie je to v kompetencii starostky. 
Poslanci zobrali na vedomie 
 
 

16. Žiadosť Ing. Filipa Beláňa na výstavbu prístrešku na časti obecnej parcely 
Starostka – materiály dostali (príloha č. 15 ).  
Žiadosť si prišiel odprezentovať  Ing. Kamil Beláň – Pri bytovke majú pozemok, ktorý by chceli využiť na 
prístrešok pre autá, časť je obecná parcela, ktorú chcú do nájmu, alebo riešiť výmenu?  Do cesty 
nebudú zasahovať a oni ešte pustili z druhej strany na cestu zo svojho. Prístrešok bude len 
prestrešený. 
Starostka – už tam bola kedysi železná konštrukcia na ktorú sa niektorí občania sťažovali , že je to 
neprehľadné. Treba rátať s tým, že rozmerovo to bude musieť ísť cez stavebné povolenie. 
Ing. Malko – stavebná komisia nech to ide fyzicky pozrieť ako to bude vyzerať a či to nebude prekážať 
v premávke 
Žiadosť presunutá na budúce zastupiteľstvo. 

 
 

17. Návrh zmluvu o účelovej finančnej podpore obci Bystrička 
Starostka – materiály dostali (príloha č. 16 ). Ide o preložku elektroenergetického zariadenia. 
Otvára diskusiu: 

Hlasovanie bez diskusie 
 Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
18. Plán práce na rok 2022 
Starostka – materiály dostali (príloha č. 17 ), plán práce ostal ako tento rok 
Hlasovanie bez diskusie 
 Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
19. Došlá korešpondencia, rôzne 
Starostka  
Zmluva s ENVI Packom nám bola ukončená , Brantner zohnal novú spoločnosť ASEKOL SK, 
ktorá ostáva za tých istých podmienok a to separovanie zadarmo a tie isté komodity ako 
papier, sklo a plasty. Schváliť zmluvu ( príloha č. 18 ) 
Schválená jednohlasne 
 



Starostka upozornila poslancov, aby si vo svojich obvodoch robili poriadky s majiteľmi vozidiel, 
ktorí stoja so svojimi autami na cestách a tým neumožňujú vykonávať zimnú údržbu. 
 
 
22. Diskusia 
p. Lučanský – čo je so 70 pod Bystričkou 
 
V  prípade nejasností, ako aj celá diskusia  je na doloženom zvukovom zázname. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Prezenčná listina 



zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného 
dňa 09.12.2021 v zasadačke Obecného úradu v 

Bystričke. 
 
 
Prítomní :   
 
Zdenka Maršalová 
.................................................................................... 
Viliam Lučanský 
..................................................................................... 
Ing. Igor Malko 
....................................................................................... 
Ing. Rastislav Košút 
..................................................................................... 
Ing. Martin Matula 
...................................................................................... 
Ing. Marek Korbeľ 
..................................................................................... 
Mgr. Elena Pospíšilová 
...................................................................................... 
Ing. Peter Rendek 
...................................................................................... 
Ing. Jaroslava Tureková 
...................................................................................... 


